
Protokoll frå årsmøte i Bygdelaget 5915 

15. mars 2023 i Steinarstova, Leknes 

Til stades: Inger Helen Midtgård, Osvald Fyllingen, Ronny Fremstad, Kjell Synnevåg, Gunnar 

Angelskår, Wenche Grønnevik, Eivind Ertesvåg, Ansgar Westervik og Elin F. Styve 

Sak 1 — Konstituering 

Val av ordstyrar, referent og to til å underskriva protokoll 

Vedtak:  

Ordstyrar: Inger Helen Midtgård 

Referent: Elin F. Styve 

Protokoll-underskrifter: Ansgar Westervik og Wenche Grønnevik 

Sak 2— Godkjenning av innkalling og sakliste 

Vedtak:  

Innkalling og sakliste godkjend, forslag om å senda innkalling direkte til andre lag og organisasjonar 

neste gong, i tillegg til den vanlege annonseringa. 

Sak 3 — Gjennomgang av årsmelding for 2022 

Vedtak:  

Årsmelding tatt til orientering 

Sak 4— Rekneskap 2018 

Rekneskapen vart gjennomgått av kasserer Osvald Fyllingen 

Vedtak:  

Rekneskap godkjend 

Sak 5 — Innkomne saker 

Det var ingen innkomne saker 

Sak 6— Handlingsplan 2023 

Handlingsplan vart gjennomgått, og det kom framlegg om å undersøka høvet til å arrangera kurs i 

robåt-bygging. I tillegg er det ønske om å få i gang aktivitetar som er tiltrekkande for ungdomar. Kan 

vurdera å arrangera ein Open  space  for lokale ungdomar, som idemyldring. 

Vedtak:  

Handlingsplan godkjend med tillegg 



Sak 7— budsjett 2023 

Vedtak:  

Budsjett godkjend 

Sak 8 — val av styre, valkomité og revisor 

Valkonniteen la fram sitt forslag. Det kom ingen andre forslag i møtet. 

Framlegg til styre: 

Inger Helen Midtgård (attval, leiar, 2 år) 

Osvald Fyllingen (attval, 2 år) 

Mathias Midtgård Håland (2 år) 

Eivind Ertesvåg (fast medlem, ikkje på val) 

Wenche Merete Grønnevik (fast medlem, ikkje på val) 

Charlotte Grøttveit (vara) 

Helene Tvedt (vara) 

Framlegg til valkomite: 

Cathrine Gangstø (attval, 2 år) 

Kjell Synnevåg (attval, 2 år) 

Arnhild (fast) og Gunnar Angelskår (vara) var ikkje på val 

Revisor: Styret får fullmakt til å oppnemna revisor. 

Vedtak:  

Innstillinga frå valnemnda med tillegg om revisor vart godkjend. 

Ronny Fremstad og Elin F. Styve vart takka av etter mange års engasjement i styret. 

Hjelmås, 15.03.2023 

Ansgar Westervik 	 Wenche Grønnevik 


	Page 1
	Page 2

